



الجمعية المصرية للعلاجات الجماعية (EAGT) THE EGYPTIAN ASSOCIATION OF GROUP THERAPIES

صفحة الإعلان

www.arabpsynet.com/Associations/EAGTassBr.pdf

eagt@live.com

٥- الإرتقاء بعملية النشر العلمي الخاص بالعلاجات الجماعية في مختلف المجالات والدوريات المصرية والعربية والعالمية.

٦- تقديم أنواع حديثة ومختلفة من العلاجات الجماعية التي لا تمارس حالياً في مصر، مع إتاحة فرص التدريب عليها.

٧- تنظيم وتقنين أسس تطبيق العلاجات الجماعية في مصر، ووضع اللوائح الخاصة بالحصول على شهادات الممارسة.

الجمعية ترحب بانضمام كل من يرغب من:

- الأطباء النفسيين .
- دارسي الطب النفسى .
- المعالجين النفسيين .
- دارسي علم النفس .
- متدربي العلاجات الجماعية بأنواعها .
- الباحثين في مجال العلاج الجماعى .

نشاطات الجمعية

- ١- إقامة دورات تدريبية أكاديمية وإكلينيكية في العلاجات الجماعية بأنواعها.
- ٢- إقامة ورش عمل عن طرق الممارسة والبحث في مجال العلاجات الجماعية.
- ٣- إقامة مؤتمرات وندوات علمية منتظمة.
- ٤- إقامة ندوات ثقافية وأدبية وفنية، متعلقة بمجالات العلاج الجماعى بأبعاده المختلفة.
- ٥- نشر المجلة المصرية للعلاجات الجماعية.
- ٦- فتح قنوات التعاون والإتصال بمختلف المؤسسات العلمية والأكاديمية كالجامعات، والمراكز التدريبية والبحثية في داخل مصر

للمزيد من المعلومات وللتسجيل بالجمعية

برجاء الإتصال أو المراسلة:

Tel: 0117591944

Email: eagt@live.com

يتشرف مؤسسو الجمعية المصرية للعلاجات الجماعية بالإعلان عن إشهار تلك الجمعية التي تهدف إلي تطوير العلاجات الجماعية بمختلف أنواعها في مصر.

وقد أسست الجمعية نبعاً من إيماننا بمقدرتنا- كمصريين - علي العطاء المتميز، لا سيما في مجالات العلاقات الإنسانية.

ونحن نوقن أنه قد آن أوان العمل المتكامل للمهتمين بالعلاجات الجماعية في مختلف المجالات كالممارسة والبحث والتدريب، وذلك للوصول إلي المكانة التي أثبتت تاريخنا أننا نستحقها .

الرئيس الشرفى للجمعية - أ.د. / رفعت محفوظ

refaatmahfouz@hotmail.com

رئيس الجمعية - أ.د. / منى الرخاوى

mona@diwandaycenter.net

نائب رئيس الجمعية - د. / أشرف عادل

ashrafade12000@yahoo.com

سكرتير عام الجمعية - د. / محمد طه

mail@mohamedtaha.net

الجمعية المصري للعلاجات الجماعية

مزايا العضوية

- ١ - الحصول علي خصومات خاصة لحضور المؤتمرات والندوات والدورات التدريبية وورش العمل التي تقيمها الجمعية.
- ٠ - فرص للحصول على منح علمية لحضور المؤتمرات التي تشترك بها
- 1 - لجمعية بالخارج.

٣ - التسجيل المخفض أو المجانى في المجلة المصرية للعلاجات الجماعية، وموقع الجمعية على الإنترنت تحت الإنشاء.)

أهداف الجمعية

- ١ - تدعيم قواعد ممارسة العلاجات الجماعية في مصر.
- ٢ - العمل على زيادة الوعي بالعلاجات الجماعية وفوائدها، بالإضافة إلي نشر رقعة ممارستها في مصر.
- ٣ - تطوير عملية التدريب والإشراف على العلاجات الجماعية بأنواعها المختلفة.
- ٤ - تحديث البحث العلمي المنظم في مجالات العلاج الجماعى.



THE EGYPTIAN ASSOCIATION OF GROUP THERAPIES (EAGT) الجمعية المصرية للعلاجات الجماعية

eagt@live.com

We - a team of Egyptian group therapists - are honored to announce the foundation and declaration of The Egyptian Association of Group Therapies (EAGT).

The association is based on the belief that Egyptians are distinguished givers, especially in the humanistic interpersonal domains. Our aim is to structure, systematize and organize our efforts to promote group therapy in Egypt.

Honorary President - Prof. Refaat Mahfouz

refaatmahfouz@hotmail.com

President - Prof. Mona Rakhawy

mona@diwandaycenter.net

Secretary General -Dr. Mohamed Taha

mail@mohamedtaha.net

Vice-President - Dr. Ashraf Adel

ashrafadel2000@yahoo.com

Lets work as a team . . . Lets focus on our target!

The Egyptian Association of Group Therapies (EAGT)

EAGT has been established with the following aims:

☐ Strengthening the basis of group therapy practice in Egypt, with a special emphasis on its structure.

☐ Spreading the awareness of group therapy and group process, aiming at their inclusion as part of various mental health services all over the country.

☐ Improving the process of training and supervision of diverse types of group therapy.

☐ Upgrading the research on group therapy and promoting the Egyptian publications in this field.

☐ Introducing different types of group therapy that are not currently practiced in our country.

☐ Regulation of group therapy practice in Egypt, stressing on its legalization and certification.

We have a strong vision of collaboration with different organizations, universities and institutes.

We all need to gather our efforts targeting our goals.

EAGT welcomes all fellows and colleagues who are interested in the field of group therapy and are willing to help in upgrading this field.

Members will take the advantage of special rates in group therapy training programs.

Active members will get a chance to attend international group therapy conferences and to join other group therapy associations at discounted rates.

Active members will get a chance to attend international group therapy conferences and to join other group therapy associations at discounted rates.

For registration and further information

please contact our executive officer:

Tel.: 0117591944

Email: eagt@live.com

Membership

Who can join?

Membership is open to therapists and trainees working in clinical settings with psychiatric patients, examples are:

- 1- Group therapists and Group therapy trainees.
- 2- Psychotherapists and psychotherapy trainees (other than group therapy)
- 3- Psychiatrists and psychiatric trainees (residents)
- 4- Psychologists and psychology trainees (students)
- 5- Social workers, psychiatric nurses,...

Membership Categories:

1- Board Members: Founders, Section Chairs and Committee Heads.

2- Senior Members: Individuals who have

- 10 years or more of group therapy practice.
- Significant contribution to the field of group therapy (practice/training/research/publications/presentations).

3- Members: Individuals who have

- Less than 10 years of group therapy practice.
- Finished their basic training in group psychotherapy.
- Finished their basic training in a related field (other forms of psychotherapy, psychiatry, psychology).

4- Members in Training (Student Membership):

- Psychiatry/psychotherapy Trainees (residents)
- Psychology Trainees (students)

5- Associates:

- Individuals from other disciplines related to the practice of group therapy (artists, writers, ...) either practicing or in training (students).
- Individuals who are interested in contributing or acquiring new knowledge in the field of group therapy.

Membership Benefits:

- 1- Subscription to the Egyptian Journal of Group Therapies.
- 2- Reduced registration fees in EAGT meetings and events.
- 3- Discount rates in EAGT educational courses.
- 4- Free access to online databases (course materials, conference presentations, videos,...).
- 5- Free version of the membership directory.

Membership Requirements:

- 1- Recommendation letters from two EAGT senior or board members.

2- Documentary evidence of current practice or training.

3- Payment of dues.

Membership Dues:

Membership Category	Membership Fee	Renewal Fee
Senior Members	300 L.E.	100 L.E.
Members	300 L.E.	100 L.E.
Members in Training/Students	100 L.E.	60 L.E.
Associates	100 L.E.	60 L.E.

Arabpsynet Association

Arabic Edition

<http://www.arabpsynet.com/HomePage/Psy-Ass.Ar.htm>

English Edition

<http://www.arabpsynet.com/HomePage/Psy-Ass.htm>

French Edition

<http://www.arabpsynet.com/HomePage/Psy-Ass.Fr.htm>

Arabpsynet Congress

Arabic Edition

<http://www.arabpsynet.com/HomePage/Psy-Cong.Ar.htm>

English Edition

<http://www.arabpsynet.com/HomePage/Psy-Cong.htm>

French Edition

<http://www.arabpsynet.com/HomePage/Psy-Cong.Fr.htm>

المجلة العربية للعلم النفس والنفسية

eJournal Index APN

journal/index-apn.htm www.arabpsynet.com/apn

ملفات الأعداد القادمة

ندعوا الزملاء للمشاركة في اثناء ملفات الأعداد التالية

ملف العدد 32 - خريف 2011

السيكولوجية العربية... مآزق التقليد وتحديات الأصيل

المشرف: د. أ. د. صالح إبراهيم الصنيع - أستاذ علم النفس بجامعة الإمام - الرياض، السعودية

drssanie@hotmail.com - arabpsynet@gmail.com

آخر أجل لقبول الأبحاث 30 - 09 - 2011

ملف العدد 33 - شتاء 2011

العلوم النفسية في التراث العربي الإسلامي

المشرف: د. د. محمد توفيق الجندي - أخصائي الطب النفسي بمستشفى الأمل - جدة، السعودية

drjundi@gmail.com - arabpsynet@gmail.com

آخر أجل لقبول الأبحاث 30 - 12 - 2011